
新管庄科技园(园区简介)

产品名称 新管庄科技园(园区简介)

公司名称 北京长远大业商务服务有限公司

价格 4.50/平方米

规格参数

公司地址 北京市通州区聚和三街5号2幢1层01104

联系电话 010-53672111 13651384761

产品详情

新管庄科技园位于北京市朝阳区管庄路1号，前身为燕京药厂旧址园区整体建筑面积3万平米，紧邻地铁
八通线管庄站，从园区到地铁站50米。主要招商业态：科技企业，互联网企业，文创类企业，文化影视
类公司，大中小企业。新管庄科技园所在的北京市朝阳区管庄路1号，在改为产业园之前为燕京药厂，于
2020年改造为创意产业园区。园区配套有：星级酒店，咖啡厅，酒吧，甜品店，健身房，体育馆，艺术
展示中心，科技公司产品展厅，剧场，发布厅等。New Guanzhuang Science Park is located at No. 1,
Guanzhuang Road, Chaoyang District, Beijing. Its predecessor is the former site of Yanjing Pharmaceutical Factory,
with an overall floor area of 30000 square meters. It is close to Guaanzhuang station of Batong Line of the subway, and
50 meters from the park to the subway station. Main investment formats: technology enterprises, internet enterprises,
cultural and creative enterprises, cultural film and television companies, large and small enterprises. The location of the
New Guanzhuang Science and Technology Park, No. 1 Guanzhuang Road, Chaoyang District, Beijing, was
previously Yanjing Pharmaceutical Factory before being transformed into an industrial park. It was transformed into a
creative industry park in 2020. The park is equipped with: star rated hotels, coffee shops, bars, dessert shops, gyms,
gyms, art exhibition centers, technology company product exhibition halls, theaters, release halls, etc.

新管庄科技园【交通配套】新管庄科技园地铁距离八通线管庄站50米，公交线路有388路、666路、442路
、532路、快速公交2线、专39路、364路、583路、615路、690路、夜27路等。New Guanzhuang Science and
Technology Park [Transportation] The subway of New Guanzhuang Science and Technology Park is 50 meters away
from Guaanzhuang station of Batong Line, and the bus lines are 388, 666, 442, 532, BRT 2, Zhuan 39, 364, 583, 615,
690, Ye27, etc.
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